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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Mekkora béremelésre számíthatnak az egészségügyi szakdolgozók?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt évtizedekben a hazai egészségügy egyik legkomolyabb lemaradása az európai és utóbbi
időben térségünkhöz viszonyítva  is  az  ágazat  alacsony bérszínvonala  volt.  Mára  már  mindenki
egyetért  azzal,  hogy szükség van az egészségügyi dolgozók béremelésére,  amelyből az orvosok
béremelése  részben  teljesült  is,  azonban  mindez  az  egészségügyi  szakdolgozóknál  és  az
egészségügyben dolgozó más alkalmazottaknál még várat magára. Az elmúlt hetekben a jelenlegi
kormány  egy  18%  körüli  béremelési  ajánlatot  tett  a  szakdolgozóknak,  amely  -  látva  az
Orbáninfláció  által  okozott  áremelkedéseket  -  aligha  fogja  fedezni  mindazt,  amennyivel  a
dolgozóknak többet kell költeniük megélhetésükre.

Ráadásul  a  fizetésemelést  a  szakmai  szervezetek  álláspontjával  ellentétben  sajnos  nem
visszamenőleg adná a kormány, és nem is az általuk és a dolgozók által is elvárt mértékben adnák.

A jól működő, erős, állami egészségügy egyik alapvető feltétele a tisztességes munkakörülmények
biztosítása  és  az  ehhez  tartozó  anyagi  megbecsültség.  Mind az  egészségügyi  szakdolgozóknak,
mind azoknak, akik szintén az egészségügyben dolgoznak, de nem a betegágyak mellett végzik az
ápolást, normális bérek járnának.

Álláspontunk szerint ezért egy olyan bérfelzárkoztatást kell elindítani, amely képes a pályájukon
tartani az ápolókat és más szakdolgozókat, és olyan normális fizetést biztosít nekik, amelyből fenn
tudják tartani családjukat még az Orbán-infláció nehéz napjaiban is.

A Jobbik-Konzervatívok  szerint  ahhoz,  hogy  az  egészségügyi  szakdolgozók  bérét  az  európai
bérekhez,  sőt  első  lépésben  a  környező  országok  dolgozóinak  béréhez  közelíteni  lehessen,
hazánknak az Európai Unió közösségéhez kell tartoznia. Szemben Orbán Viktor szándékával, aki
kiakarja vezetni országunkat az Európai Unióból, hiába tudjuk mindannnyian, hogy nekünk Európa



a  biztonságunk.  Európa  nélkül  nem lesznek  normális  egészségügyi  bérek.  Ha  pedig  nincsenek
normális bérek, akkor egyre rosszabb lesz az állami ellátás, amely azt eredményezi, hogy egyre
többen lesznek kénytelenek a méregdrága magánegészségügyi ellátásokat igénybe venni.

Az európai közösséggel folytatott háború miatt most viszont Orbán nem tudja hazahozni a magyar
embereknek járó forrásokat, így az egészségügyi dolgozóknak járókat sem. Ez elfogadhatatlan. Mi
egy  normális  Magyarországot  akarunk,  ahol  normális  egészségügyi  bérek  vannak,  ahol  a
szakdolgozók bére legalább az orvosi fizetésnek a felét eléri, vagy meg is haladja azt!

Mindezekre tekintettel kérdezem:

• Mekkora béremelésre számíthatnak az egészségügyi szakdolgozók?
• Ezt is uniós forrásból akarják biztosítani?
• Miért nem adják meg a béremelést visszamenőlegesen a szakdolgozóknak és más, az 

egészségügyben dolgozóknak?
 

Várom érdemi válaszát!

dr. Lukács László György
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